
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  
Datum 9 juni 2022 
Onderwerp Aanleg weggetje/ontsluiting in Wouw 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Momenteel wordt een soort van korte verbindingsweg aangelegd tussen de Heining en de 

Boomhoefstraat in Wouw. Tot op heden was er enkel een wandelpad die beide straten met elkaar 

verbond. De bewoners van het wijkje “de Bomen” voelen zich overvallen. Mogelijk is er een 

vergunning verstrekt, maar volgens onze informatie zijn de omwonenden nooit door de gemeente 

hierover persoonlijk op de hoogte gebracht. Er is angst dat dit verbindingsweggetje het nodige 

sluipverkeer in de wijk gaat opleveren en dat dit ook de verkeersveiligheid en de rust niet ten goede 

komt. 

 

In de bijlage treft u een situatieschets aan. 

 

 

Onze fractie heeft hierover enige vragen. 

1. Op wiens initiatief en op wiens kosten wordt deze verbindingsweg aangelegd: particulier of 

gemeentelijk? 

2. Met welke doel wordt deze weg aangelegd en waarom geeft u daar toestemming voor? Graag 

een toelichting. 

3. Uw policy is om aanpassingen in de openbare ruimte in de regel vooraf te bespreken met 

omwonenden. Is dat hier gebeurd en zo ja, met wie, hoe en wanneer? Zo nee, waarom niet? 

4. Past deze weg in het huidige bestemmingplan? Zo ja, welke bestemming geldt ter plekke? 

5. Met deze weg gaat een stuk groen/plantsoen en wandelpad verloren. Past dit in uw visie wat 

betreft het behoud van groenstructuren? Graag een toelichting. 

6. Hoe wordt het wandelpad, wat nu door deze ingreep plots eindigt, ingepast in de nieuwe 

situatie? 

7. Dit nieuwe weggetje kan sluipverkeer opleveren tussen Heining en de Boomhoefstraat en vice 

versa. Deelt u die mening en hoe gaat u beperken en/of voorkomen dat er ongewenste 

verkeersstromen ontstaan? 

8. In Heining/Bremere is vlakbij een speeltuintje gesitueerd. Hoe gaat u om met de 

verkeersveiligheid ter plekke? 

 

Namens de fractie van VLP Roosendaal,  

Eric de Regt en Toon Jochems 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Op wiens initiatief en op wiens kosten wordt deze verbindingsweg aangelegd: particulier of 

gemeentelijk?  

Het betreft hier de aanleg van een private weg voor een particulier en de kosten zijn voor de 

particulier. 

 

2. Met welke doel wordt deze weg aangelegd en waarom geeft u daar toestemming voor? Graag een 

toelichting.  

Het betreft hier een grondruil die resulteert in een goede bereikbaarheid van het kasteel van Wouw 

(voor beheer en onderhoud) en een betere ontsluiting van een particulier bedrijf. 

 

3. Uw policy is om aanpassingen in de openbare ruimte in de regel vooraf te bespreken met 

omwonenden. Is dat hier gebeurd en zo ja, met wie, hoe en wanneer? Zo nee, waarom niet?  

Het betreft hier de aanleg van een particuliere uitweg. De aanvraag en verlening van uitwegen wordt 

gepubliceerd in de Roosendaalse Bode en is daarmee gecommuniceerd.  

 

4. Past deze weg in het huidige bestemmingplan? Zo ja, welke bestemming geldt ter plekke?  

Huidige bestemming is Enkelbestemming Agrarisch met waarden -1. De uitweg past binnen deze 

bestemming. 

 

5. Met deze weg gaat een stuk groen/plantsoen en wandelpad verloren. Past dit in uw visie wat 

betreft het behoud van groenstructuren?  

Graag een toelichting.  

Ten behoeve van deze uitweg heeft er een grondruil plaatsgevonden met de gemeente passend 

binnen het groenbeleid. 

 

6. Hoe wordt het wandelpad, wat nu door deze ingreep plots eindigt, ingepast in de nieuwe situatie?  

Het betreffende wandelpad zal naast de particuliere uitweg weer worden aangesloten op de Heining. 

 

7. Dit nieuwe weggetje kan sluipverkeer opleveren tussen Heining en de Boomhoefstraat en vice 

versa. Deelt u die mening en hoe gaat u beperken en/of voorkomen dat er ongewenste 

verkeersstromen ontstaan?  

Zoals gemeld betreft het hier een particuliere uitweg. Eventueel “sluipverkeer” zou dan over 

privéterrein gaan rijden. De verwachting is dat dit niet gaat plaatsvinden. 

 

 



 

8. In Heining/Bremere is vlakbij een speeltuintje gesitueerd. Hoe gaat u om met de verkeersveiligheid 

ter plekke?  

Op dit moment is er voor ons geen aanleiding om te veronderstellen dat de verkeersveiligheid bij het 

speeltuintje in het geding is. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


